
Protokół Nr XXVI 12013

Sesji Rady Gminy Belsk Duży

Odbytej w dniu 23 stycznia 2013 roku

Stan Rady - 15, obecnych - 15 radnych, wg listy obecności zał. Nr. 1.

Z poza Rady udział wzięli :

- Władysław Piątkowski - Wójt Gminy,

- Joanna Ciamarczan - Skarbnik Gminy,

- Janusz Honory - Kierownik ZGK

- Grzegorz Zaprza|ski - przedstawiciel handlowy firmy JARPER

- Kępka Ludwik - Inspektor Urzędu Gminy

Wg listy obecności ( zał. Nr 2)

Obradom przewodniczyłPan Andrzej Adamczyk - Przewodniczący Rady Gminy.

Pan Andrzej Adamczyk

Otworzył obrady XXVI Sesji Rady Gminy i stwięrdził quorum. Powitał przybyłych
gości i obecnych radnych. Zaproponowałporządek obrad.

Rada przyjęła jednogłośnie następujący porządek obrad:

A. Otwarcie obrad, stwierdzenie quorum.
B. Powitanie Gości i Radnych.
C. Przyjęcie porządku obrad.
1. Przyjęcie protokołu z poprzedniej Sesji.
2. Zaopiniowanie i podjęcie uchwał w sprawie:

a) Zmianuchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy
Bęlsk Duży,

b) Zmianw budzecie gminy na20l3 rok,



c) Określenia wymagań jakię winien spełniać przedsiębiorca ubiegający

się o uzyskanie zezwolenia na prowadzęnię działalności w zakresie

opróżniania zbiorników bezodpĘwowych i transportu nieczystoŚci
ciekłych,

3. Sprawozdanie Wójta Gminy z działalności od ostatniej sesji.

4. Informacja o stanie realizacjiwniosków i interpelacji zpoprzedniej sesji.

5. Zgj.oszenieptzęzradnych nowych interpelacji i udzielenia odpowiedziprzez
Wójta.

6. Zapytania i wolne wnioski.
7. Zamknięcie obrad.

Pkt. 1

Rada przyjęła protokół zpoprzedniej sesji jednogłośnie.

Pan Andrz ej Adamczyk poprosił o zabranie głosu Pana Grzegorza Zaprzalskiego -
przedstawiciela fi rmy JARPER.

P an Gr ze gor z Z apr zalski

Powiedział o głosowanie jakie odbywa się w dniu dzisiejszym w sejmie natemat
przesunięcia terminu wejścia w życie ustawy o odpadach. Poinformował o tYm, iż
firma JARPER jest w trakcie budowy nowej sortowni odpadów, co nie będzie
wykluczało ichzprzystąpienia do przetarguw innych powiatach niz piaseczyński. W
gminie Belsk Duży mamy podpisanych ponad 1200 umów nawywóz śmieci na dzień
dzisiejszy. Powiedział, ze radagminy może przyczynić się do dobrej rekomendacji dla

Starostwa i Burmistr za Miasta Grój ca.

Pan Ireneusz Bałut

Zapytńczy powiat Piaseczyński nie będzie przeciwny temu iż działaliby oni na

terenie powiatu grójeckiego równięz?

Pan Grzeg orz Zaprza|ski

Nie, poniewaz nowo budowana instalacja przerńiacbędzie 1000 ton odpadów na

dobę i musi być 15 gmin, by tyle odpadów było do niej dostarczonę. Firma JARPER
obstuguje 31 gmin. Od 2009 roku do tęraznię podnoszone były kosz§ odbioru tych
odpadów.

Pani Ewa Łubińska

Co z umowami zawartymi?



P an Grzeg orz Zaprzalski

Sami mieszkńcy musza rozwiązaó umowy, ale umowa tą automatycznie wyklucza
nowa ustawa.

Pan Krzysztof Witczak

Czy zmieni się obecny system odbioru odpadów?

Pan Grzeg orz Zaprza|ski

Będzie wyzrLaczony termin na odbiór odpadów. Szkło np. będzie odbierane jednego

dnia, odpady suche drugiego dnia. Gmina ustali czy to ona zapewni worki czy fttma
ob sługuj ąc a, któr a wygra pr zetar g.

Krzysztof Witczak

Co z pojemnikami, które mamy tęraz? I co z kodami kreskowymi?

P an G r ze got z Z apr za|ski

Jak wygramy przetarg pojemniki te zostanąu kazdego. Kod kreskowy będzie zawarty

w tzw chipie naklejonym na pojemnik. Pojemniki firma podstawia swoje i nie liczy od

nich dzierżawy.

Pan Ireneusz Bałut

Jaki jest koszt 7 m3 pojemnika?

Pan Grzeg orz Zaprzalski

Pruy zamowieniu u przedstawiciela handlowego 370 w górę, przy zamówieniu w
biurze 450-550 zł.

Pan Andrzej Adamczyk

P o dzi ękował P ani G r ze gor zow i Zapr zal ski emu za udzięIen i e wy c z erp uj ący ch

odpowiedzi iprzybliżenie wszystkim całej sytuacji odnośnie zmiany ustawy o

odpadach, Poprosił Pana Janusza Honorego - KierownikaZGK o poinformowanie
wszystkich o stanie odśniezania.

Pan Janusz Honory

Na bieżąco trwają prace. Nie ma gdzie odpychać już tego śniegu. Chciałbym
zaangażować Starostwo by wywieźli śntegnp. zwiaduktów. Jest dużo zgłoszeń
prywatnych. Kazde jest zńatwianę. Samochód, który odśnieza musi jechać szybko, co



najmniej 50 km/h, aby było dobrzę odśniezone, ale jest to niemozliwe przy wąskich
drogach i poboczach, Na chwile obęcna wysypano 5l ton piachu z so|ą.

Pan Wójt Władysław Piątkowski

Mamy utrzymać ciągi komunikacyjne do szkoĘ, do pracy. Nie jesteśmy w stanie
odśnieżyć wszystkiego. Robimy co mozemy.

Pan Janusz Honory

Dodatkowo wyślemy ciągnik na wiadukt w Zaborowie. Czy dalej reagować na
wszystkie zgłoszenia?

Wszyscy radni

W pierwszej kolejnościnależy odśniezać gminne drogi.

Pan Ireneusz Bałut

Przedstawił analizę faktur ZGK. Na 16,5 godziny wychodzi 166,7 4 zł roboczogodzina.
Iężęli kierowca nie będzie jechał 50 km/h to dobrze nie odśnieży. Każdy w miarę
swoich możliwości powinien odśniezać u siebie. Proponuje by ZGKpomyślał nad
zakupem dobrej koparki. Jeże|i będzie faktura, to zeby było jasne za ao gmina płaci.

Padł wniosek formalny, by komisja rewizyjnaprzeanalizowała taka fakturę i
przedstawiła wyniki r adzię.

Radni wniosek formalny przyję|i większością głosów. 1 się wstrzymń (Pan Tadeusz
Szydłowski).

Pan Janusz Honory

Pieniądze ptzezfiaczone są naoczyszcza|nię ścieków. Do koparkipotrzeba dobrego
operatora, w przypadku awarii ekipę, która będzie to obsługiwała.25,40 zł to stawka
wyjściowa netto kierowcy za 1 godzinę pracy. 8% jest w tym ,,trzynastki", do tego
obciązenie ZUSu, a zatem koszty są niemałe. Komisja rewizyjna może to sprawdzić.

Pan Ireneusz Bałut

Temat koparki się przewija od dłuzszęgo czasu.Tęrazprzydałaby się do odśniezania, a
na wiosnę np. do odmulania rowów.

Pan Janusz Honory

Non stop się jeździ i odśnieża. Pług jest zawszę opuszczony, ale przy rtaszych wąskich
drogach nie ma możliwości szybszej jazdy.



pan stanisław wiechowski

Czy jest Panprzygotowany do przedstawienia kierunku rozwoju ZGK?

Pan Janusz Honory

Kiedy?

pan stanisław wiechowski

T y dziefi przez komi sj ą zo stanie P an p oinformowany o termini e.

Pkt.2

a) Pan Andrzej Adamczyk odczytałprojekt uchwały. Rada Gminy jednogłoŚnie

podjęła uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej

Gminy Belsk Duzy-uchwała Nr XXVVl8Il20I3. (zał. Nr 3)

pani Joanna ciamarczan
W związku ztym, zę do 31.01 .2013 r. jest termin składania wniosków na

dofinansowanię biezni naIeżało w WPF wstrzymać modernizację dróg gminnych i
przenieśó środki na bieznię przy boisku w Belsku Dużym.

pan Janusz kot
Była w planie droga w Zaborowek - Lewiczyn, co znią? Czy wypadazp|anu?

Pan Wójt Władysław Piątkowski
Droga nie znika z planu. Będzie zrobiona. Koszt tej drogi to 820.000 zł. W 2014 r .

spróbuje się zrobió drogę w Widowi ę ptzy współpracy z gmina Jasięniec. By otrzymac

pieniądze z Ministerstwa Sportunależy do 12.02.2013 r. złożyÓ wniosek a co zatym
idzie do tego czas rozstrzygnąó jużprzetargna bieżnię. Będzie ona współfinansowana

- zMinisterstwa Spońu, aprzy podzia|enadwyzki pieniądzebędziemożnaprzeznaczyÓ
znów na drogę Zaborowęk - Lewiczyn.

Pan Dyrektor Baran
Zrobionyjest kosztorys na drogę Zaborcwek - Lewiczyn. Zwiększona jest gruboŚĆ

warstwy nawierzchniz3 cm do 4 cm co zatymidzie zwiększy się koszt z827.000 zł,

m874.000 zł.

b) Pan Andrzej Konarski odczytałUchwałę zmieniającą Uchwałę Budzetową
Gminy Belsk Duży - uchwała Nr XXVVI82120L3, (zał. Nr 4). Rada Gminy
j ednogłośnie podj ęła uchwałę.

c) Pan Jan Maciak odczytałprojekt uchwĄ. Rada Gminy jednogłośnie podjęła

uchwałę w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać przedsiębiorca
ubiegający się o uzyskanię zezwolenia na prowadzęnie dzińalrności w zakresie



oprózniania zbiorników bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych. Uchwała

Nr XXW183120I3 (zał. Nr 5).

Pkt 3.

Pan Wójt Władysław Piątkowski poinformował o:

- kosztorysie przedstawionym przezPana Barana, ze jest dobry, bo będzie to

porządna droga. Myśli, zę po przetargu cena będzię niższa.

- W sprawie finansowania OSP - Odbył wizytę zPanęmBogusławem Sikorskim w

Grodzisku Mazowieckim w Zarządzie Głównym Straży. Nie maja oni pieniędzY,bY

wspomóc budzet straży.

- wizycie w dwóch grupach producenckich na rozmowach. Są niezadowoleni z
wysokości stawek podatku od nieruchomości.

- Toczęniu się postępowania w sprawie skrzyżowania drogi nr 725 do zjazdtlna
Rębowolę, Rozce i Daszewice. Koszt przebudowy ponosi zarządca drogi czyli Powiat.
Powiat określił się, ze będzie preferował w tym roku robienie dróg w gminie Błędów i

Goszczyn. Jężęli Wojewoda wyda pozwolenie do 15 maja2013 r. na budowę drogi nr

728 to droga ta będzie robiona w tym roku. Jeśli nie wyrobią się z przetargiem to

droga ta wypadnie z planu na ten rok.

- Sprawach własnościowych. Jako gmina nie mamy żadnychpropozycji. JeżęIi gmina

ustala stany prawnę gruntów na wsiach, to po to, że chce potem cos na nich prawnie

robió. Trzębamaksymalnie chronić mienie gminne. Uchwała rady grunty te będą

przekazywane sołectwom. Sprawa parku w Oczesałach jest aktualnie w Sądzie.

- Propozycji zrobienia herbu Gminy Belsk Dtlży. Będzie wykonywał go pan Rola -
Stężycki, koszt 4.000-5.000 zł. Czy Rada jest zainteręsowana? Herb taki musi byó

zatwięr dzony przęz MS WiA w Warszawie.

- W odrzywołku nie odtwarzamy rowu melioracyjnęgo. Wzdłoż gminnej drogi trzeba
wykopać rów. Brakuje 75 cm na pob_ocze. Właściciel gruntu vłryraża zgodę na jego

sprzedaż(586 m2 ) 150,00 ń za I m2,Koszt całości ok 87.000 zł. Wycenamożę wyjść

ia ok70 zI za l mŻ.

- odębraniu 31 grudnia}}l}roku z WFOŚiGW pozwolenia na budowę Oczyszczalni
w Belsku Duzym .

Zapytał jak r ozliczane j est odśni ezanie?



Pan Ludwik Kępka

Wypadałoby jeździćza kierowcami i sprawdzać. Średnia cęnazapiaskowanięto282-
293 zł, l7 5 zł za odśnieżanię.

Pkt.5.

pan Janusz kot

Jesteśmy zvłiązaniz Radkomęm, azy nie zamkniemy drogi firmie JARPER do

przetugu?

Pan Wójt Władysław Piątkowski

Uchwały podjęte przezradę nie preferują żadnej z firm. Radkom wypowiedział
umowy wszystkim firmom. Ustawa jest w trybunale na chwilę obecną, bo okreŚla ona

takie warunki, że mała ftrmanie moze wystartowaó w przetargu. Almax ma tyle
pieniędzy, że przezkilka lat mogą odbierać śmieci poniZej kosztów, ale odbija sobie to

za3lata.Atak mędialny skierowany jest na gminy. Należałoby szukać odpowiedzi u

źródła czyli u posłów i senatorów.

Pan Ireneusz Bałut

Zobowiązał się do wywiezienia gałęzi z drzęw z drogi powiatowej. Jeżeli byłybY ż-3

zestawy pyłu na pobocze to zobowiązuje się równiez we własnym zal<resie do

rozwiezięnia tego. Zwrócił się do pana Ludwika Kępki _ Inspektoraw Uruędzie
Gminy by zwracałuwagę na opisywanie faktur merytorycznie,by bardziej wnikliwie
przy glądń się fakturo m z ZGK.

Pkt.6

pan stanisław wiechowski
Poinformował o tym, ze odbyło się zebranie w Łęczeszycach, które cieszyło się dużym
zainteresowaniem. Staw znajdujący się tam jest jednym wielkim szambem. Trudno
jest udowodnić winę ALPEXOWI. Podejrzanatez jest szkoła i mieszkańcy wsi.
Trzebazna\eźc wyjście z tej sytuacji, by uchwycić tego truciciela.
Odnośnie sprzedaży dzińękuzytkowanychprzez nauczycieli ok 5 ha ich jest, z częgo
1 ha zostawić im, 4 ha odkupić. Poruszany był tęznatym zebraniu temat odpadow i
nowej ustawy.

Pan Andrzej Adamczyk
14 stycznia2013 r. Komisja Konkursowa w sprawie wyłonienia kierownika
BELMEDU otworzyłazgłoszenia. Było 2kandydatów - Pani Chrzanowska - lekarka

z BELMEDU i Pan Damian Otulak. PaniChrzanowska spełniała wszystkie



wymagania. Pan Otulak nie posiadał 3-letniego stazu praay, który był jednym z
wymogów. Gdy zostaje jedna osoba konkurs się unieważnia. Wiąże się to z
dodatkowymi kosztami ok 5.000 zł naponowne jego ogłoszęnie.

pani Marzanna karaluch
Zapytała czy pan doktor Andrzej Pomykała będzie pracował w ośrodku?

Pan Wójt Władysław Piątkowski
Jest tyle samo osob za co i przeciw temu lekarzowi. Wykazaliśmy się maksymalnie
równym rozsądkiem. Woj ewod a już w maju 2012 r . domagał się odwołania doktora
Pomykały. Nie chce prywatyzować BELMEDU. Natomiast nie wolno samorządom
gminnym dawaćpieniędzy nazakład opieki zdrowotnej. Z Funduszumamy
fi nansowane tylko I,5 lekarza. Lękarz z pieniędzy Funduszu może pr zy jąć 1 5 - 1 8

pacjentów. Pan doktor Pomykała był w stanie ptzyjąć nawet 40 osób.

Pan Marcin Grzędowski
Przedstawił radnym nową gazetę lokalną,,Grójec Plus".

Pkt.7

Pan Andrzej Adamczyk podziękował obecnymzaudział w sesji zamknął obrady
XXVI Sesji Rady Gminy.

Na tym protokół zakończono.

protokółowała:

:-) lnrp"ktor rWW*{-


